
PROTOKÓŁ NR 0012.3.6.2018 
z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa Publicznego 

 i Samorządu Terytorialnego  
 

w dniu 15 maja 2018r. 
 
 
Miejsce posiedzenia:  
 
I część posiedzenia:  wyjazd do Gminy Zebrzydowice  
W godzinach 9.00 - 12.30. 
 
II część posiedzenia: 
Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój, sala nr 130 A. 
W godzinach 12.50 – 13.30. 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz goście zgodnie z załączoną 
listą obecności. 
 
 
I część posiedzenia – wyjazd do Gminy Zebrzydowice. 
 
 
II część posiedzenia – Urząd Miasta. 
 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta za 2017 r. - absolutorium. 

 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta 
Jastrzębie-Zdrój za 2017 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
Miasta za 2017 rok 

 Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta Miasta 
Jastrzębie-Zdrój  

4. Sprawy bieżące: 

  Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2018 rok, 
 

 Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ulicy 
Libowiec w Jastrzębiu-Zdroju oznaczonego symbolem Bz101. 
 
 

 Pismo Prezydenta Miasta dotyczące uchwał, wobec których wszczęto 
postępowanie nadzorcze.  



 
 

5. Wolne głosy i wnioski. 
 

6. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 17 kwietnia 2018r. 
 

7. Zakończenie posiedzenia.  
 

 
I część posiedzenie – wyjazd do Gminy Zebrzydowice 
 
Odbyła się dyskusja w temacie współdziałania na wypadek zdarzeń 
nadzwyczajnych, służb ratowniczych gmin Jastrzębie- Zdrój i Zebrzydowice. 
Radni obejrzeli film promocyjny gminy Zebrzydowice. W dalszej części spotkania 
zwiedzono Pałac w Zebrzydowicach, obiekt barokowy, w którym znajduje się  
Gminny Ośrodek Kultury i Punkt Informacji Turystycznej oraz restauracja, a na 
terenach przylegających do pałacu znajduje się amfiteatr, molo widokowe oraz 
Ośrodek Sportów Wodnych "Młyńszczok. Następnie Komisja zwiedziła OSP 
Zebrzydowice oraz Gościniec Zamkowy w Kończycach Małych. 
 
Załącznikiem do protokołu są foldery i materiały reklamowe Zebrzydowic.  
 
II część posiedzenia – Urząd Miasta. 
 
 
Ad.1, 2. 
Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad.  
 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządu Terytorialnego 
Tadeusz Markiewicz otworzył posiedzenie Komisji i powitał przybyłych - członków 
Komisji, gości oraz pracowników Urzędu Miasta.  
 
Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad, wobec którego 
Komisja nie wniosła uwag. 
 

Ad.3. 
Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta za 2017 r. - absolutorium. 

 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta 
Jastrzębie-Zdrój za 2017 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
Miasta za 2017 rok 

 Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta Miasta 
Jastrzębie-Zdrój  

Temat przedstawiła Katarzyna Prątnicka – Zastępca Skarbnika Miasta.   

 

Głosowanie radnych 

 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta 
Jastrzębie-Zdrój za 2017 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
Miasta za 2017 rok 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 



 

 Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta Miasta 
Jastrzębie-Zdrój  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 
 
 
Ad.4. 
Sprawy bieżące 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2018 rok 

 
Projekty uchwał przedstawiła Katarzyna Prątnicka – Zastępca Skarbnika Miasta.   

 
Głosowanie radnych: 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2018 rok 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 
 
 

 Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ulicy 
Libowiec w Jastrzębiu-Zdroju oznaczonego symbolem Bz101. 

 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Katarzyna Borkowska – Zastępca 
Naczelnika Wydziału Architektury. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 
 

 Pismo Prezydenta Miasta dotyczące uchwał, wobec których wszczęto 
postępowanie nadzorcze.  

 
Komisja zapoznała się z treścią pisma.  
 
 
 
 
 
 



Ad.5. 
Wolne głosy i wnioski. 
 
Mirosław Lęga 
Mieszkańcy proszę o odnowienie pasów przejść, zwracam szczególną uwagę na 
ulicę przy Szkole Podstawowej nr 5.  
 
Maria Pilarska 
Pasy będą odnawiane, nie wszystkie jednak przejścia zostaną utrzymane.                             
W związku funkcjonującym programem policyjnym mieszkańcy mają prawo 
informować o wszystkich nieprawidłowościach w wykonanych oznakowaniach, co 
dotyczy również przejść, w związku  z tym niektóre przejścia zostaną 
wyeliminowane.  
 
Mirosław Lęga 
Jeśli chodzi o termomodernizację PP-4, miały być pozyskane na to zadanie środki 
zewnętrzne, wiemy, że ważność tego projektu będzie kończyła się w lipcu.  
 
Maria Pilarska 
Staramy się, aby nie utracić tej ważności, przygotowujemy analizę dotyczącą 
pokrycia dachowego.  
 
Urszula Sobik 
Czy jest podejrzenie zagrożenia, że azkoła w Boryni nie będzie uruchomiona       
od 1 września br.? 
 
Maria Pilarska 
Nie znam powodów zagrożenia jeśli chodzi o szkołę, natomiast Przedszkole                    
w Boryni będzie otwarte  w połowie października. Odbijają się na tej inwestycji 
problemy rynku związane z brakiem rąk do pracy. Całość prac musi być skupiona 
na szkole bo dzieci muszą wrócić do szkoły z dniem 1 września br.  
 
Lucyna Maryniak 
Był postój taksówek w Zdroju w obrębie Kościoła, obecnie ten teren jest 
przeznaczony na postój rowerów, kierowcy taksówek proszą o stworzenie 
chociażby jednego stanowiska. Otrzymałam odpowiedź na interpelację, iż można 
na wysokości optyka postawić tablicę, aby jedno auto można było postawić, 
zrobić zatoczkę, aby dowozić ludzi spod Kościoła itp.  
 
Maria Pilarska 
Na chodniku nie może stać taksówka, jest to blisko ulicy Kościuszki, samochody, 
które tam parkują na dziko zasłaniają widoczność na skrzyżowaniu.  
 
Lucyna Maryniak 
A zwęzić ten chodnik? 
 
Maria Pilarska 
Tam jest bardzo duży ruch pieszy.  
 
Lucyna Maryniak 
W którym miejscu można by zrobić taki parking? Chociaż dla jednej taksówki? 
 
Maria Pilarska 
Nie można dla jednej, to musi być ciąg, co najmniej trzy miejsca aby była 
równość dostępu. Jest parking gdzie taksówki mogą, w pierwszej części od 
Kościoła mogą oczekiwać. Stowarzyszenie Taksówkarzy może zawnioskować,  



jest prywatną działalnością podlega takim samym przepisom jak wszystkie 
działalności. Wcześniej stali na miejscu byłego Sądu, na terenie prywatnym. 
 
Roman Foksowicz – Wiceprezydent Miasta 
Obecnie większość taryf przyjeżdża na zgłoszenie telefoniczne, należy złożyć 
odpowiednie pismo, wniosek, zostanie to rozpatrzone.  
 
Tadeusz Markiewicz 
Czy jest możliwość naprawy lub remontu cząstkowego ulicy wzdłuż Jana Pawła                 
w kierunku szpitala? Chodnik przy wjeździe do szpitala od Kusocińskiego. 
 
Maria Pilarska 
Prowadzimy po kolei procedury przetargowe, ogłaszamy przetargi w zależności 
od ilości środków, ceny podskoczyły o około 200 procent.  
 
 
Ad.6. 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 17 kwietnia 2018r. 
 
Komisja przyjęła protokół jednogłośnie w głosowaniu.  

 
Ad.7. 
Zakończenie posiedzenia.  
 
Tadeusz Markiewicz 
Dziękuję zebranym za przybycie i kończę obrady Komisji.  
 
 
 
 
Protokołowała  
Agnieszka Bąk            
 
 
         

Przewodniczący Komisji 
Bezpieczeństwa Publicznego 
i Samorządu Terytorialnego   

Tadeusz Markiewicz 


